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Järva stadsdelsförvaltning 
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Protokoll – Järva stadsdelsnämnds 
näringslivsråd 
Närvarande:  

Anna Jonazon, ordförande S  

Helene Wildner, ledamot V 

Kim Ekblom, ledamot C 

Patric Amofah, ersättare C  

Mats Rydelius, ersättare M 

Bengt Ohlsson, ersättare S 

 

Jan Westerberg, Spånga företagarförening 

Håkan Rosander, Lunda Företagsgrupp 

Kjell Lindahl, Akalla Företagsgrupp 

 

Victoria Callenmark, stadsdelsdirektör  

Charlotte Helmersson, utvecklingsstrateg 

Lwam Abraham, samordnare stadsutveckling, föredragande punkt 5. 

 

Tidpunkt:  6 maj 2024, kl. 18.00 – 19.45, Elinsborgsbacken 3, 

Tensta 

 

1. Mötet öppnande 

Ordförande Anna Jonazon hälsade alla välkomna och 

öppnade sammanträdet. Samtliga deltagare presenterade 

sig. 

 

Ordförande informerade om att vice ordförande Niklas 

Dahlstrand har lämnat uppdraget som vice ordförande. 

 

2. Val av justerare  

Jan Westerberg valdes att justera protokollet. 

 

3. Godkännande av föredragningslistan 

Föredragningslistan godkändes. 

 

4. Aktuell information från stadsdelen  

Victoria Callenmark informerade om: 
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- Uppdateringen av samverkansöverenskommelsen 

med polisen. Staden har en stadsövergripande 

överenskommelse och stadsdelen har en lokal 

överenskommelse med polisen.  

 

Tydligt fokus läggs på systemhotande 

brottslighet/välfärdsbrott, kriminell ekonomi och 

otillåten påverkan.  

 

Stadsdelen kommer att arbeta bredare än tidigare. 

Samordning och vidareutveckling med 

utgångspunkt från den lokala polisens prioriterade 

insatser. 

 

Förvaltningen har bra samverkan med polisen. Den 

lokala polisnärvaron har stärkts. 

 

Stor tyngdpunkt på hur:et; förebygga, upptäcka & 

hantera. 

 

Näringslivsrådet kommer fortsättningsvis att få 

statusrapportering. 

 

- Dialogträffar med allmänheten 

20 maj i Folkets husby. Fokus: barn och unga. 

Ungdomspanel. 

 

Dialogträffar med bl.a. fokus trygghet och 

demokrati/delaktivitet planeras till den 11 

september i Rinkeby.  

 

- Järvaveckan. 29 maj – 1 juni. Staden har ett 

gemensamt tält där Fokus Järva presenteras. Mer 

information: www.jarvaveckan.se 

 

- Näringslivsrådet rekommenderas att besöka 

Stockholmsrummet i Kulturhuset på Sergels torg. 

Modellen över Stockholm ska vidareutvecklas med 

bl.a. Järva. Mer information: Stockholmsrummet 

- Stockholms stad (vaxer.stockholm) 

 

- Centrumutveckling av Tensta centrum. Samordnade 

insatser pågår. Arbetet projektleds av SBK. 

 

http://www.jarvaveckan.se/
https://vaxer.stockholm/besok-oss/stockholmsrummet/
https://vaxer.stockholm/besok-oss/stockholmsrummet/
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- Trafikkontoret planerar att rustar upp samtliga 

parker. Förvaltningen återkommer med mer 

information. 

 

- Ordförande, med instämmande av hela rådet, kräver 

att staden samordnar samtliga insatser som kräver 

trafikavstängningar, trafikomläggningar samt 

övriga avstängningar som försämrar 

framkomligheten. Detta gäller framförallt Spånga 

centrum där ständiga avstängningar påverkar 

näringsidkarna negativt. 

 

Kommunikationen mellan fackförvaltningarna och 

stadsdelen måste bli bättre. Vilket även inkluderar 

en pedagogisk förklaring av processen. Därutöver 

måste den externa informationen och skyltningen 

bli tydligare. Rådet ska få löpande information om 

pågående och kommande projekt. 

 

- I och med Spångas expansion längs med 

Bromstensvägen har Kuusakaski lokalisering blivit 

mer och mer ohållbar. Förvaltningen tar frågan 

vidare. 

 

- Svensk Handel har utvecklat en kostnadsfri 

säkerhetsapp. Företagarföreningarna 

rekommenderas att använda sig av appen. Mer 

information:  

Appen Säkerhetscenter - Svensk Handel 

broschyr-sakappen-web-1680699389.pdf (svenskhandel.se) 

 

5. Stadsdelsutveckling & byggande ur ett boende- och 

företagsperspektiv  

Lwam Abraham föredrog ärendet. Presentationen 

biläggs protokollet.  

 

6. Aktuella frågor från företagarföreningarna  

Spånga 

Tennis- och bordtennisklubbens arrende höjs kraftigt. 

Vilket hotar verksamhetens framtid. Klubbens 

verksamhet bidrar till ökad trygghet i området samt 

barn- och ungdomars möjlighet till idrottande. 

Företagarföreningen efterfrågar aktiv draghjälp från 

stadsdelen. Företageföreningen efterlyser återföring om 

https://www.svenskhandel.se/sakerhetscenter/appen-sakerhetscenter
https://www.svenskhandel.se/api/documents/dokument/sakerhetscenter/broschyr-sakappen-web-1680699389.pdf
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vad som skett med anledning av det PM som lades till 

protokollet vid föregående sammanträde. 

 

Spånga talang. Ett nytt och förhoppningsvis 

återkommande event på Spånga torg under 

höstmarknaden. Se bifogad PM. 

 

Utomhusscenen på Spånga torg är på plats och är redan 

nu mycket uppskattad. Tillsammans med förvaltningen 

pågår framtagande av bokningssystem samt en del 

andra praktiska frågor som måste lösas. 

 

Trygghetsproblem i och runtomkring det tomställda 

huset som tidigare bl.a. inrymde järnaffären. Det har 

brunnit och blivit ett ”tillhåll”. 

 

Företagarföreningen önskar en långsiktigt hållbar 

finansiering av Spånga vårmarknad och 

Nationaldagsfirande på Spånga torg. 

 

Lunda 

Företagsgruppens försök att anlita Stockholmsjobbare 

har inte lyckats. Förvaltningen hjälper till att ta frågan 

vidare.  

 

Kritik framfördes angående stadens bristfälliga 

bortförsel av vinterns sandhögar. Förvaltningen 

undersöker och återkommer i frågan. 

 

Företagsgruppen önskar mer industrimark i området. 

Victoria Callenmark påminde om att näringslivsrådet 

främst fokuserar på frågor som stadsdelsnämnden har 

rådighet över. Men förvaltningen bistår aktivt med att 

lotsa rätt inom Stockholms stad. 

  

Akalla 

Önskar information om pågående 

stadsutvecklingsprojekt 

Information om pågående stadsutvecklingsprojekt 

publiceras löpande på:  https://vaxer.stockholm/ 

 

Företagsgruppen önskar information om fastighetsägare 

i Akalla. Förvaltningen återkommer. 

  

https://vaxer.stockholm/
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7. Rapporter 

Tillsammans med Spånga företagarförening anordnar 

förvaltningen en företagarfrukost den 22 maj. Tema: 

Trygghet. 

 

8. Övrigt   

Näringslivsrådet beslutade att nästkommande ordinarie 

sammanträde äger rum den 5 november kl. 18.00. 

 

 

Vid protokollet: 

 

Charlotte Helmersson 

 

 

Justerare: 

 

 

Anna Jonazon     Jan Westerberg 

ordförande  justeringsman 

 

 

Bilagor & länkar: 

Lwam Abrahams presentation, 2024-05-06, Stadsutveckling Järva 

PM, Spånga föreningen ang. Spånga Talang 

Starta eget & företagsstöd (Scaleup); https://foretagsservice.stockholm/ 

Fokus Järva; Fokus Järva - Stockholms stad (vaxer.stockholm) 

Stockholm växer: https://vaxer.stockholm/ 

Stockholmsrummet: Stockholmsrummet - Stockholms stad 

(vaxer.stockholm) 
 

 

 

 

https://foretagsservice.stockholm/
https://vaxer.stockholm/omraden/stadsutvecklingsomraden/fokus-jarva/
https://vaxer.stockholm/
https://vaxer.stockholm/besok-oss/stockholmsrummet/
https://vaxer.stockholm/besok-oss/stockholmsrummet/

